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Editorial

Serveis
Ajuntament de Collbató 93 777 01 00
Atenció ciutadana 012
Biblioteca Sibil·la Durfort 93 777 93 41
Casal de la Gent Gran 93 777 93 41
CAP Collbató 93 777 07 59
CAP El Bruc 93 771 01 31
CAP Esparreguera 93 770 81 00
Farmàcia Esteve 93 777 00 76
FECSA (avaries) 900 77 00 77
Agència Tributària Igualada 93 804 65 61
Organisme Gestió Tributària 
Igualada 93 472 91 40
Hispano Igualadina 93 804 44 51
Hospital Martorell 93 774 20 20
Oficina de turisme 93 777 90 76
 /647 96 40 76
Oficina Correus Collbató 93 777 06 33
Parròquia de Collbató 93 777 01 36
Parròquia del Bruc 93 771 00 04
Gas Natural (avaries) 900 750 750
Serveis funeraris (Pomfusa) 93 775 55 52
Aigües de Collbató 
Atenció al client (dimecres i divendres, 
de 9.30 a 13.30 h)  900 102 307
Avaries (24 hores)  616 421 478
Taxi Collbató, El Bruc i Esparreguera
 659 68 09 19 / 659 89 40 13 / 610 35 43 75

Emergències
Ambulàncies i emergències 
mèdiques 112
Bombers de Collbató 112
Bombers de la Generalitat 112
Emergències  112
Guàrdia Municipal de Collbató  670 20 14 20
Mossos d’Esquadra  112
Creu Roja. 
Delegació de Montserrat:  93 238 22 36
 

Centres educatius
Llar d’infants L’Abellerol 93 777 99 80
Escola La Salut 93 777 00 19
Escola Mansuet 93 777 98 38
Institut Collbató 93 777 98 37

Telèfons d’interès

Edita
Ajuntament de Collbató
Bonavista, 2 - 08293 - Collbató
Tel. 93 777 01 00
Fax 93 777 06 50

D.L. B-23138-96

Representants consistori municipal de Collbató
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GIC-AM)

Pedro Pedreño 
Crouseilles. 
Socialistes 
de Collbató, 
Candidatura de 
Progrés (SdeC-CP)

Mar Andreu  
Rojas.  
Esquerra 
Republicana de 
Catalunya - Grup 
d’Independents de 
Collbató - Acord 
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GIC-AM)
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Esquerra 
Republicana de 
Catalunya - Grup 
d’Independents de 
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Municipal (ERC-
GIC-AM)
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Agrupació  
d’electors  
Collbatots
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Baraldés  
Val.  
Regidora no adscrita

Tamara  
Rodríguez 
Cebollada. 
Agrupació  
d’electors Collbatots

Arturo Ruíz  
Hoyo.  
Partit Popular

Quan us arribi aquesta revista a les vostres mans, 
farà més d’un any que va començar aquest primer 
any de mandat. Durant aquest primer període, 
el Consistori ha hagut d’analitzar la situació 
de l’Ajuntament, corroborar que els objectius 
marcats durant la campanya electoral s’ajusten 
a les necessitats de les veïnes i veïns, i posar en 
marxa diferents projectes que responguin a les 
necessitats del Collbató del present i del futur. 

En aquest punt, es fa necessari que els membres 
que conformen el Consistori no oblidin, mai, la  
importància i transcendència que suposa ser 

regidor o regidora. Els càrrecs electes som els 
representants de la voluntat de la ciutadania, 
expressada a les urnes. Només el fet que els 
ciutadans i ciutadanes exerceixin lliurement 
el seu dret a desplaçar-se un diumenge fins 
al col·legi electoral per escollir-nos esdevé un 
orgull, però també un compromís. La gestió 
del dia a dia de l’administració més pròxima a 
les veïnes i els veïns, ja sigui la definició del Pla 
d’Ordenació Urbana, ja sigui la col·locació d’una 
paperera en un carrer, té un impacte cabdal en 
el seu dia a dia. Escoltar, reaccionar i corregir, 
si és necessari, són part de les obligacions a les 
quals ens devem els que exercim un càrrec públic. 

Una responsabilitat que no només afecta els 
membres de l’Equip de Govern, sinó a la resta 
del Consistori. En aquest punt, l’actuació de 
l’oposició, fiscalitzant l’acció del Consistori, 
fent sentir la veu dels ciutadans i les ciutadanes, 
criticant, però també aportant de forma cons-
tructiva, acaben de configurar una tasca que, 
no per imponent, no deixa de ser apassionant. 

Gemma Rodríguez 

Alcaldessa de Collbató

LA IMPORTÀNCIA DE SER REGIDOR



 Aigua

Les obres, que s’han dut per trams setmanals, van 
començar al dipòsit d’El Pujolet cap a la Fumada, 
en sentit descendent i contrari a la direcció del flux 
d’aigua.  Durant el desenvolupament d’aquestes 

obres, s’ha anat informant  veïns i veïnes comerciants dels 
sectors en obres de les afectacions tant de trànsit com 
d’estacionament vinculades a les obres. Des de l’Ajunta-
ment es valora positivament aquesta obra, finançada pels 
fons Next Generation, una línia d’ajuts que la Unió Euro-
pea ha posat en marxa per tal que els diferents territoris 
d’Europa facin front a reptes econòmics i socials, com ara 
l’emergència climàtica i la sostenibilitat. En aquest sentit, 
la sol·licitud d’aquesta subvenció va començar durant 
l’anterior mandat, en coordinació entre el consistori i 
la llavors consellera comarcal, l’actual alcaldessa del 
municipi, Gemma Rodríguez. 

Altres inversions 

A banda de l’obra del desdoblament de la xarxa d’impulsió, 
l’Ajuntament té previstes altres obres per optimitzar la in-
fraestructura, reduir les fuites i mantenir els estàndards de 
qualitat de l’aigua potable. En aquest sentit, durant aquest 
mesos vinents s’encetarà la rehabilitació del Dipòsit de Can 
Dalmases. Per altra banda, s’estan duent a terme obres de 
substitució de tubs d’aigua en diferents sectors de Collbató, 
així com la col·locació de vàlvules reguladores de pressió 
i elements de control i cloració de l’aigua. Finalment, cal 

L’Ajuntament executa les obres de 
desdoblament de la canonada d’impulsió 
d’aigua entre la Fumada i el Pujolet 
Des de mitjan mes d’abril i fins a aquest mes de juliol, l’Ajuntament de Collbató ha dut a 
terme les obres de desdoblament de les canonades d’impulsió i distribució de la xarxa 
d’abastament d’aigua potable al municipi. L’actuació, amb un import de més de 246.000 
euros, ha estat finançada pels fons Next Generation, i permeten duplicar la capacitat 
d’impulsió d’aigua potable des dels pous de Can Feliu fins al Dipòsit del Pujolet. 

destacar que el Consistori durà a terme actuacions per tal de 
tancar el perímetre dels dipòsits d’aigua, per tal de garantir 
la qualitat de l’aigua de consum i per garantir la seguretat 

Diferents zones on s’ha desenvolupat la obra
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POUM i SALUT 

Collbató obre als veïns i veïnes 
la definició del seu planejament 
urbanístic 
L’Ajuntament ha posat en marxa un procés participatiu obert a totes les veïnes i veïns per 

El vigent POUM de Collbató data 
del 1984. En aquests quaranta 
anys el municipi ha crescut tant 
en extensió com en població, la 

qual cosa suposa que el planejament ideat 
en aquest document ha quedat obsolet 
amb les necessitats actuals de les coll-

batonines i els collbatonins. Per aquest 
motiu, l’Ajuntament ha obert un procés 
de participació ciutadana per tal que 
qualsevol veí interessat pugui aportar 
les seves propostes i integrar-se al nou 
instrument urbanístic. Un document 
cabdal, ja que en aquest es definiran els 

futurs equipaments i infraestructures, la 
presència i situació d’activitats comercials 
i econòmiques, la definició dels espais re-
servats a la construcció d’habitatges, així 
com els espais naturals que cal preservar. 

Les sessions s’han dut a terme a cavall 
entre juny i principis de juliol. A la pri-
mera, s’ha definit l’escenari a vint anys 
vista en relació amb el model de desen-
volupament del municipi desitjat. A la 
segona, el debat s’ha centrat en els usos 
del sòl, la reserva d’espais per a activitats 
comercials i la definició d’aquestes, així 
com la concreció dels espais reservats 
i la tipologia d’habitatges. Finalment, 
la jornada del 5 de juliol va estar ba-
sada en la definició dels espais verds, 
els equipaments de futur, així com les 
infraestructures i mobilitat. 

El consistori exigeix a la Generalitat que 
l’ambulatori no tanqui les tardes d’estiu

La Generalitat de Catalunya ha 
comunicat a l’Ajuntament, a 
través d’un correu electrònic, 
que l’ambulatori romandrà tan-

cat cada tarda, des del 25 de juny i fins al 
15 de setembre. Davant d’aquesta decisió 
unilateral presa per la Generalitat, que 
suposa un retrocés en la prestació del 
servei d’assistència sanitària bàsica i 
una manca de respecte cap als veïns i 
veïnes i al Consistori, l’Equip de Govern 
ha presentat una queixa formal davant 
del Conseller de Sanitat. 

La intenció de la Generalitat de Catalu-
nya és que, durant un total de 83 dies, 
l’horari d’atenció al ciutadà del CAP de 
Collbató es limiti als matins, de dilluns 
a divendres, de 08 a 15 hores. A partir 
d’aquesta hora, tots els veïns i veïnes i les 
i els usuaris del centre sanitari hauran de 
desplaçar-se al CAP d’Esparreguera. Des 

de l’Ajuntament es rebutja totalment 
i absolutament aquesta mesura, atès 
que suposa un retrocés en la prestació 
d’un servei públic de caràcter bàsic i 
necessari per a la població, durant tot 
l’estiu. Cal tenir en compte que, a banda 
dels prop de 5.000 habitants que hi ha 
empadronats, Collbató viu un incre-
ment d’estiuejants, i que el transport 
públic entre el nostre municipi i el CAP 
d’Esparreguera no és suficient i queda 
allunyat d’aquest centre assistencial. 

La comunicació d’aquesta decisió es va 
dur a terme, per part de la Generali-

tat de Catalunya, a través d’un correu 
electrònic, i no per mitjà dels fòrums 
i espais de diàleg entre administraci-
ons habilitades a tal efecte. En aquest 
sentit, la situació del nostre municipi 
es reprodueix al llarg de la comarca 
del Baix Llobregat, on la Generalitat 
ha comunicat altres reduccions o su-
pressions de serveis sanitaris durant el 
període estival. Des de l’ens comarcal, 
el Consell d’Alcaldes i Alcaldesses ha 
consensuat una declaració exigint a la 
Conselleria de Salut que prengui les 
mesures necessàries per a garantir els 
serveis sanitaris durant l’estiu. 
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Atenció a les persones

Què és l’OAP?

L’OAP és una nova Unitat d’Atenció 
Administrativa de l’Ajuntament de 
Collbató dissenyada per simplificar la 
relació dels ciutadans i ciutadanes amb 
l’administració local. Els eixos principals 
d’aquesta nova oficina són la proximitat; 
oferir una atenció propera; l’acompa-
nyament, no deixant soles a les persones 
davant els tràmits de l’Administració; i 
la transversalitat, de manera que en un 
únic punt d’atenció la ciutadania rebrà 
respostes a les seves sol·licituds en tot 
allò que té a veure amb la seva vida 
quotidiana. 

Quins tràmits es poden dur  
a terme a l’OAP?

Qüestions com ara la tramitació de be-
ques, ajuts socials o inscripció a la borsa 
de treball de l’Ajuntament es gestionen 
des d’aquest servei. La resta de qüestions, 
com ara el Registre Civil, Padró d’Habi-
tants, Urbanisme i Activitats Econòmi-

ques, i Servei d’Aigua, es continuaran 
atenent l’antiga OAC, denominada ara 
Oficina d’Atenció en Matèria de Registre 
(OAMR). Tots dos serveis es troben colin-

Es posa en marxa l’Oficina d’Atenció a 
les Persones (OAP), un pas més cap a una 
administració més propera i accessible 
El nou servei està ubicat al costat de l’Ajuntament, a les dependències de l’antic 
Ambulatori. La nova OAP ofereix informació i assessorament en matèries com ara cicles 
de vida, cultura, educació, esports, lleure, ocupació, serveis socials, suport en tramitació 
d’ajudes, igualtat, salut comunitària o assistència en l’ús de certificats digitals. 

dants, a la planta baixa de l’Ajuntament.  

Com contactar amb l’OAP?

Els ciutadans podran contactar amb 
l’OAP de dues maneres:

  De forma telemàtica, mitjançant una 
instància genèrica amb l’Assumpte 
OAP a través del lloc web de l’Ajun-
tament a collbato.cat.
  De forma presencial, mitjançant cita 
prèvia (prioritària). Les sol·licituds de 
cita prèvia es poden realitzar enviant 
un correu electrònic a clbt.oapcitapre-
via@collbato.cat, on es podrà reservar 
una hora per rebre atenció persona-
litzada sense haver d’esperar cues.

Ubicació de l’OAP:

L’Oficina d’Atenció a les Persones (OAP) 
disposarà d’una oficina física situada al 
Carrer Bonavista, 4, a l’espai de l’antic 
consultori local, que ha estat habilitat per 
acollir aquest nou servei municipal. Els 
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Esports 

ACTUACIONS A LA PISTA ESPORTIVA 
MARTÍ GIL 

INSTAL·LACIÓ DE XARXA EN LA SOTA 
COBERTA PER EVITAR LA PRESÈNCIA  
DE COLOMS

L’Ajuntament ha instal·lat una xarxa sota la coberta de la 
pista poliesportiva, per evitar que els coloms s’ubiquin en 
l’estructura metàl·lica de la coberta del poliesportiu. La manca 
d’activitat esportiva en la pista poliesportiva Martí Gil asso-
ciada a la pandèmia va permetre l’assentament de coloms en 
l’estructura metàl·lica d’aquesta. Tot i refer-se l’activitat, les 
colònies de coloms no han marxat. Aquestes colònies generen 
importants problemàtiques de funcionalitat i de salubritat 
públiques associades a les mateixes a causa dels excrements 
que hi generen. 

Per evitar aquesta situació, l’Ajuntament va redactar una 
memòria en la qual es va definir tècnicament i econòmi-
cament les actuacions necessàries per a la col·locació de la 
xarxa esmentada en tota la superfície de sostre, just per sota 
de les bigues metàl·liques. Per tal d’evitar l’accés pels laterals 
curts, també s’han cobert els dos triangles que generen les 
encavallades amb la coberta.

Durant l’execució de les obres s’ha estat intentant fer fora 
els coloms de la pista per tal de poder realitzar la instal·lació 
de la xarxa correctament, però, malauradament no va ser 
possible, de forma que inicialment es va optar per deixar  dos 
registres centrals perquè els coloms que quedessin a l’interior 
poguessin sortir. No obstant l’anterior, alguns d’ells no van 
ser capaços de sortir, de forma que, sota les instruccions del 
Cos d’Agents Rurals i amb l’assessorament d’una empresa 
especialitzada, es van obrir uns registres laterals a la xarxa i 
es van col·locar uns dispositius que permetessin l’entrada i 
sortida dels animals. Finalment, després d’una setmana i quan 
els coloms ja van aprendre el camí de sortida, es van modificar 
els registres de manera que solament permetien la sortida.

La Piscina i la Zona Esportiva  
es posen al dia de cara a l’estiu
Els mesos previs a la temporada d’estiu han estat aprofitats per tal de dur a terme diverses 
actuacions de millora a les instal·lacions de la Zona Esportiva Municipal, alhora que s’està 
duent a terme l’aprovació del Reglament de la Piscina. 

OBERTURA DE LA PISTA DURANT L’ESTIU

L’Ajuntament de Collbató obrirà aquest estiu, en coordinació 
amb les diferents activitats esportives planificades, la Pista 
Esportiva Martí Gil per a tots els veïns i veïnes del municipi. 
D’aquesta manera, totes les persones que vulguin fer ús de la 
pista per practicar esport, fora del sol d’estiu, ho podran fer 
lliurement. L’objectiu d’aquest projecte és promoure l’esport 
i potenciar un punt de trobada i de socialització per als veïns 
i veïnes del poble. Els dies i els horaris seran anunciats a la 
pàgina web i a les xarxes socials de l’Ajuntament.

VESTIDORS DE LA PISTA

S’han dut a terme tasques de manteniment consistent en la 
pintura de les dutxes dels vestidors de la pista coberta amb 
pintura hidròfuga. 
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Esports 

EL BUIDATGE DE LA PISCINA 
S’APROFITA PER OMPLIR LES BASSES 
CONTRA INCENDIS FORESTALS 
Les obres de millora de la corona i impermeabilització de 
la piscina suposaven, necessàriament, buidar 80 metres 
cúbics d’aigua (800.000 litres d’aigua). Aquest recurs, 
en comptes de malbaratar-lo i anar a la claveguera, es 
va aprofitar, reomplint els dipòsits i basses antiincendis 
ubicades al municipi. Aquesta tasca es va dur a terme en 
col·laboració amb l’ADF Collbató, que va participar en 
l’extracció de l’aigua i el seu trasllat fins a les instal·lacions 
contra incendis. 

HIBERNACIÓ DE LA PISCINA

L’Ajuntament va adjudicar, el passat abril, el contracte de 
manteniment i el control d’aigua de la Piscina; a banda del 
tradicional servei de manteniment i control de l’aigua de bany 
durant la temporada d’obertura de la piscina (juny-setembre), 
incorpora, per primera vegada, el servei d’hibernació durant 
la temporada de tancament de la piscina (setembre-maig).

INSTAL·LACIÓ DE PÈRGOLES

S’han instal·lat dues pèrgoles amb malla d’ombreig a la zona 
de gespa de la Piscina. L’objectiu d’aquesta instal·lació és 
oferir més espais a l’equipament on els usuaris puguin res-
guardar-se del sol. D’aquesta manera, es reforça el paper de 
refugi climàtic de l’equipament. 

SUBSTITUCIÓ DE LA CORONA PERIMETRAL

El perímetre corona de la piscina s’ha renovat amb una solució 
tipus “desbordament finlandès”, i una canaleta perimetral 
de sobreeixidor envolta la piscina. Les peces de la corona de 
la piscina eren les d’origen, i algunes presentaven fissures i 
esquerdes. Per tal de resoldre integralment aquesta proble-
màtica, s’ha substituït tota la corona perimetral.

 MILLORES DE LA PISCINA MUNICIPAL 

REPARACIÓ DEL VAS DE COMPENSACIÓ, 
ACCÉS AL VAS I SUBSTITUCIÓ DE LA 
CORONA PERIMETRAL

El vas de la piscina municipal presentava esquerdes i desper-
fectes puntuals a terra i parets, la qual cosa afectava la seva 
estanqueïtat, que podrien minvar la seva estanquitat. D’altra 
banda, la manca de regularitat superficial del fons del vas en 
dificultava l’ús de mitjans mecànics en el manteniment i la neteja. 
La neteja de les làmines, doncs, es duia a terme mitjançant el 
buidatge periòdic del vas i el seu abocament al clavegueram, 
amb el consegüent despesa d’aigua per omplir-la posteriorment. 
Per tal d’evitar aquest malbaratament d’aigua, s’han reparat de 
tots els elements que es trobaven en pitjor situació.
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Collbató Viu 

Primera edició de la Festa de la Muntanya

L’entitat excursionista 4.000 
peus, amb la col·laboració de 
l’Ajuntament, va organitzar 
l’1 de juny passat la prime-

ra edició de la Festa de la Muntanya.  
Els carrers del Nucli Històric es van 
convertir en un camp d’assaig per a la 
pràctica de boulder urbana, adreçada 
a públic de tots els nivells de coneixe-
ment i de totes les edats. Aquest tipus 
d’escalada consisteix a superar blocs 
de roca o parets de fins a un màxim de 
vuit metres d’alçada, sense necessitat 
de materials de protecció convencio-
nals que l’escala tradicional requereix. 

A banda de l’activitat física, la Fes-
ta de la Muntanya va comptar amb 

una exposició fotogràfica i una 
taula rodona a càrrec de diversos 
guanyadors de la Cursa de l’Alba, 
prova degana de les competicions 
de muntanya del país. Els ponents, 
Enric Gotsens, José Manuel Gra-
nadero i Andreu Simón, van oferir 
una visió global de l’evolució, al 
llarg dels gairebé 40 anys d’història 
de la Cursa, de l’evolució d’aquest 
tipus de competicions. La jornada 
va finalitzar amb la projecció de 
la pel·lícula “Canigó 1883”, obra  
del dr. collbatoní Albert Naudín, i 
centrada en la travessa que mossèn 
Cinto Verdaguer va fer al Pirineu, i  
que va servir d’inspiració per al 
poema Canigó. 

Inspira Montserrat omple Collbató 

Més de 500 persones van 
viure un intens esdeve-
niment del seu calendari 
cultural amb la celebració 

del Festival Inspira Montserrat. Dife-
rents espais del municipi, com ara els 
Jardins de Can Rogent, el Casinet, la 
Piscina Municipal o el Casal de Cultura, 
on es van programar una sèrie d’activi-
tats que van unir “música i esperit”.

El Festival es va iniciar amb el cercle 
de tambors, on Elisenda Fàbregas va 
dirigir una sessió de musicoteràpia 
sense partitura, a la que va seguir un 
taller de cant de Mantres com a meca-
nisme per assolir l’equilibri emocional 

i mental, a càrrec de la Carme Nalini. 
Els Jardins de Can Rogent es van con-
vertir en epicentre de la meditació en 
moviment, mitjançant el Qi Gong: un 
exercici similar a una art marcial de la 
medicina tradicional xinesa, a través 
de la qual es viatja a un estat d’harmo-
nia per prendre consciència del cos, la 
respiració i l’energia, en una sessió di-
rigida per Eva López. En aquest espai 
també es van dur a terme una activitat 
de meditació en moviment, organitza-
da per Rosa Montells i Joan Monguió, 
mentre que Laia Minguillon va dirigir 
una activitat amb la qual, mitjançant la 
Dansa Vital, es connecta corporalment 
amb l’entorn per tal d’equilibrar la vi-

talitat. 

El Casal va acollir, al seu torn, la xerra-
da i taller d’art teràpia ‘El laberint, un 
camí com a metàfora de vida’, a càr-
rec d’Angelina Esteve i Guillermina 
Sunyer. El cardiòleg Manel Ballester 
va oferir una xerrada sobre el camp 
magnètic del cor i com aquest òrgan 
connecta amb el nostre entorn. Ba-
llester va destacar la gran quantitat de 
casos que amaguen, sota una aparen-
ça de cardiopaties, amaguen episodis 
d’estrès i angoixa. Per la seva banda, 
l’activista i divulgadora collbatonina 
Maria Serra, cofundadora del movi-
ment Fridays for Future, va centrar un 
col·loqui sobre la importància del can-
vi climàtic i la necessitat de comunicar 
el seu abast real. Així mateix, l’Anna 
Grau la Jeniree Parra van oferir un ta-
ller pràctic sobre els efectes saludables 
dels aliments fermentats. 

I com marca la tradició, l’Inspira 
Montserrat va comptar amb el taller 
de ioga a la Piscina Municipal, a càrrec 
de l’Anna Ramon i en Víctor Arrabal, 
on la d’aquesta disciplina procedent de 
l’Índia es va combinar amb un concert 
de bols tibetans. 

L’organització del Festival n’ha desta-
cat la gran acollida dels diversos actes 
de l’edició d’enguany, així com l’aposta 
per la varietat de qüestions tractades. 
Amb més de 500 inscripcions, el fes-
tival ha superat les xifres d’assistència 
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Festival Jardins

L’aposta combina un entorn privilegiat, com són els 
jardins d’estil romàntic i situats al bell mig del Nucli 
Històric de Collbató, a un salt de la muntanya de 
Montserrat. La singularitat de l’espai s’ha comple-

mentat amb una oferta musical i poètica que han creat un 
ambient únic i diferencial respecte de l’oferta cultural de la 
resta de municipis de l’entorn. La bona acollida d’aquesta 
primera edició reforça l’aposta per consolidar aquest esde-
veniment dins el panorama cultural del territori. 

Festival Jardins de Collbató:  
música i poesia en un entorn únic
Els Jardins de Can Rogent, adquirits a principis de l’any passat per l’Ajuntament, han estat 
l’escenari de la primera edició del Festival Jardins de Collbató. D’aquesta manera, aquest 
espai municipal esdevé un dels punts neuràlgics del panorama cultural del municipi. 

Durant la jornada inaugural, el grup Paraules de Vent va 
oferir el recital “Poesies amb gust de Montserrat”, una emo-
cionant combinació de poesia i música de l’actriu Gemma 
Argelaga i el músic Oriol Carbó. La mateixa nit, l’escenari 
va vibrar amb l’actuació del cor ‘Amazing Gospel’, integrat 
per bon nombre de collbatonins i collbatonines, i amb l’es-
pectacle “Nit d’Espelmes” de Barcelona Rock Strings. La se-
gona jornada va comptar, al seu torn, amb les actuacions de 
Los Bongo Beat, un quartet que s’endinsa a l’univers sonor 
dels Estats Units dels anys 50 i 60, i de la cantautora i gui-
tarrista britànica Patricia Atzur. 
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Seguretat Ciutadana

L’Ajuntament de Collbató posa  
en marxa un sistema de càmeres 
de control de trànsit 
Després d’una llarga travessa en el desert, i equiparant-se a la immensa majoria dels 
municipis del nostre entorn, l’Ajuntament de Collbató instal·la i posa en marxa un sistema 
de càmeres de vigilància, amb lector de matrícules, per controlar el trànsit de vehicles que 
entren i surten del terme municipal, així com en alguns trams viaris específics. 

Aquestes càmeres tenen la 
finalitat de control, regu-
lació, vigilància i disciplina 
del trànsit, d’acord amb a les 

competències atribuïdes als municipis 
per l’article 7 del Real Decreto Legis-
lativo 6/2015, de 30 de octubre, por el 
que se aprueba el texto refundido de 
la Ley sobre Tráfico, Circulación de 
Vehículos a Motor y Seguridad Vial, 
i de conformitat amb les funcions en 
la matèria que l’article 13.b) de la Llei 
16/1991, de 10 de juliol, de les policies 
locals, atorga als vigilants municipals.

Aquestes càmeres no incorporen un 
sistema de radar, ja que el seu objectiu 
no és controlar la velocitat dels vehicles 
que hi travessen.

Un sistema, gràcies principalment a la 
lectura de matrícules que incorpora, 
que resultarà útil també per dissuadir la 
comissió de delictes contra el patrimoni 
i, en alguns casos, poder-los perseguir. 
En aquest sentit, les càmeres instal·la-
des en el nostre municipi ajudaran els 
diferents cossos de seguretat pública, 
en l’àmbit de les seves competències, 
com per exemple, el Cos de Mossos 
d’Esquadra i els Cossos de Policia Local 
d’altres municipis de Catalunya, a fre-
nar i resoldre, per exemple, possibles 
robatoris en domicilis, tant en el nostre 
municipi com en municipis veïns. Tot 
això gràcies a la informació que els hi 
serà facilitada, d’acord amb els principis 
de col·laboració, de cooperació i de lle-
ialtat institucional que presideixen les 
relacions entre les diferents administra-
cions públiques catalanes. Aviu en dia 
ja s’han produït diverses col·laboracions 
en aquest sentit, previ requisit a l’efecte, 
amb els diferents cossos de seguretat, 
amb resultats positius.

Si bé s’insisteix en el fet que aquestes 
càmeres no incorporen un sistema de 
radar i, en conseqüència, no serviran 
per formular denuncies per incom-
pliment de normativa de velocitat, 
cal fer referència al fet estadístic que, 
durant el que portem d’aquest any 2024, 
continua el mateix ritme de formulació 

de denúncies de trànsit per part dels 
vigilants municipals que els darrers tres 
anys (2021, 2022 i 2023), a raó d’una 
mitjana aproximada d’una denúncia per 
vigilant cada quatre dies. La majoria 
d’elles, els caps de setmana, a causa 
de a l’accés, circulació i aparcament 
extraordinari de vehicles.
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Notícies

El passat 22 d’abril va traspassar 
Andreu José Mestres, qui fou 
alcalde de Collbató del 1983 al 
1995. Regidor de l’Ajuntament 

des de l’any 1979, Andreu José ha estat 
fins Al moment l’alcalde amb el mandat 
més llarg de la història democràtica de 

Collbató ha estrenat nou espai 
per a exercir el dret a vot. 
Des de les passades eleccions 
al  Parlament de Catalunya, 

celebrades el passat 12 de maig, aquest 
espai centralitza el punt de votació de 
tots els electors del municipi. Aquest 
canvi d’emplaçament obeeix a les mi-
llors condicions de confortabilitat del 
Casal de Cultura, que disposa de cli-
matització i es troba totalment adaptat 
per a persones amb mobilitat reduïda. 

Pel que fa a resultats electorals, a les 
eleccions al Parlament de Catalunya va 
resultar guanyadora, a Collbató, la llista 
de Junts + Puigdemont per Catalunya. 
Amb un total de 632 vots, aquesta for-

mació va obtenir el 27,41% dels vots 
emesos, del total de 2306 paperetes di-
positades a les urnes. En segon lloc, es 
va situar el PSC, amb 507 vots, seguida 
per Esquerra Republicana, amb 363 vots. 

Pel que respecta a les eleccions al Parla-
ment Europeu, que es van dur a terme 
el 9 de juny, es van intercanviar els 
papers, i en aquest cas va ser el PSC 
la llista més votada, amb 367 vots del 
total de 1580. En segona posició es 
va situar Junts i Lliures per Europa, 
amb 359 paperetes. Ara Repúbliques, 
que engloba, entre d’altres, a ERC, va 
tornar a quedar en tercera posició, en 
obtenir 325 vots.

El Casal de Cultura, nou punt de votació 

Collbató acomiada a Andreu José Mestres, 
alcalde del municipi del1983 al 1995

L’Ajuntament, amb tres eleccions con-
secutives, la primera com a independent 
amb la llista Agrupació d’Electors Unió 
Ciutadana, i la resta sota les sigles de 
Convergència i Unió. Com a mostra 
de condol, l’Ajuntament va decretar 
tres dies de dol, amb les banderes de la 
Casa del Municipi onejant a mitja asta. 

Andreu José Mestres va governar 
durant dotze anys amb majoria ab-
soluta. Durant les tres legislatures on 
va exercir com a batlle, es van dur a 
terme, entre d’altres, la urbanització 

del barri del Pujolet, l’adequació del 
Nucli Històric i de la Font del Còdol; 
es va iniciar la construcció de la xarxa 
de clavegueram al Nucli Històric i a 
Can Dalmases I; es va impulsar la por-
tada d’aigües des de la potabilitzadora 
d’Abrera fins al Dipòsit de Can Dal-
mases; es va impulsar la construcció 
del Casal de Cultura i de l’Esplai de la 
Salut; es va dur a terme l’aprovació 
del vigent Pla General d’Ordenació 
Urbana; i es va impulsar l’agrupació 
de Bombers voluntaris i la fundació 
de l’ADF. 

Fotos de Pablo Pecoustan cedides per la família José 
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Festa Major

Al voltant de Sant Corneli (16 
de setembre), patró de Coll-
bató, la festa ocuparà carrers 
i places del poble!

Els dies forts de la festa coincidiran amb 
el cap de setmana del 13 al 15 de setem-
bre, però el programa s’estén més dies, 
com per exemple el 16 de setembre, una 
jornada dedicada íntegrament a la Gent 
Gran de Collbató, amb una programació 
pensada per elles i ells.

Enguany els pregoners de Festa Major 
seran la Colla de Gegants de Collbató 
que celebra els 10 anys de trajectòria 
amb la seva segona etapa. I és que la 
cultura popular és la gran protagonista 
de la programació amb tot un seguit 
de propostes com la Cercavila popular, 
gegants, castellers, sardanes, correfoc, 
bastoners, havaneres que conviden a la 
festa i la tradició.

La festa també tindrà programació dedi-
cada al públic infantil, concerts nocturns 
i el tradicional sopar de festa major que 
enguany es traslladarà a la Pista Martí 
Gil per poder acollir al màxim d’assis-
tents possibles. I no oblidem els esports 
que tornen a ser protagonistes, amb els 
tradicionals campionats amateurs de 
bàsquet i futbol sala.

La Festa Major de 2024 incorpora nous 
espais ciutadans per acollir activitats. 
Els Jardins de Can Rogent, ara de titu-
laritat municipal, al llarg de 2024 han 
esdevingut un espai d’activitats culturals 
amb la celebració dels Festivals Inspi-
ra Montserrat, Jardins de Collbató i el 
GONG, el pessebre vivent o els actes en 
commemoració del 8 de març.

Us presentem un petit tast de la progra-
mació amb algunes de les propostes (n’hi 
haurà moltes més) que podreu gaudir a 
finals d’estiu, a la darrera Festa major 
del Baix Llobregat Nord, a Collbató! 
Us hi esperem!

DIVENDRES 13.09.24. 
Pregó de Festa Major: (19:30)

10è Aniversari de la Colla Gegantera 
de Collbató
Lloc. Plaça de l’Era
Sopar i ball de Festa Major (21:30)

Música en directe amb l’orquestra Aquàrium
Lloc: Pista Martí Gil

UNA FESTA 

TEIXIDA 

ENTRE TOTS 

I TOTES

La Festa Major, com la resta de pro-
gramació cultural de Collbató, es 
construeix en col·laboració amb la 
ciutadania. Enguany, moltes entitats 
ja han anunciat la seva col·laboració: 
Centre d’Esports Collbató, Colla Ge-
gantera, Diables Salnitrats, Col·lectiu 
d’Artesanes, Comissió de Festes de 
la Font del Còdol i Teatre La Forja, 
són les primeres d’una llista que, ben 
segur, s’anirà ampliant. 

AVENÇ DE FESTA MAJOR 2024
Del 9 al 16 de setembre Collbató estarà de Festa Major. 

DISSABTE 14.09.24. 
Cercavila popular (18:00)

Gegants, Batuka, Diables, Bastons... 

i molta cultura popular al carrer!

Lloc: Nucli Històric 
Estrena de Teatre La Forja (21:00)

Lloc: Casinet
The Papa’s and the popo’s (00:30)

Lloc: Pista Martí Gil

DIUMENGE 15.09.24
Ambauka (12:00)

Lloc: Pista Martí Gil
Sardanes Cobla Xaloc (12:00)

Lloc: Jardins Can Rogent
Correfoc Salnitrats (21:30)

Lloc: Nucli Històric 

DILLUNS 16.09.24
Havaneres amb les Anxovetes (18:00)

Lloc: Jardins de Can Rogent
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Entrevista

L’Associació Excursionista 4.000 Peus 

porta, des de 2018, revolucionant l’ac-

cés a la Muntanya de Montserrat 

oferint experiències inclusives de 

senderisme a persones amb mobilitat 

reduïda a través de l’ús de cadires 

adaptades Joëlette. “La secció del grup 

excursionista, integrada per Anna 

Ripol, Monse López, Ricard Sen-

dra, Cristina Virgili i David Martí,  

col·labora així amb la Creu Roja per 

tal del gaudi del marc incomparable 

del Parc Natural s’obri a tothom”.  

Quina va ser la primera passa en 

la història de 4.000 peus? 

La història comença amb sortides no 
organitzades, de grups de matrimonis 
amb criatures que quedàvem per re-
córrer la Muntanya. Un dia, asseguts 
a l’Aplec de la Salut, va sorgir la idea 
d’organitzar un club per fer excursions 
a Montserrat, intercanviar idees i fer 
activitats diverses. I, des del principi, 
vam tenir molt clar que s’havia de fer un 
treball especial amb els nens i nenes, amb 
activitats d’iniciació en el senderisme. 

I en quin moment aquesta 

activitat per a tota la família 

s’obre també a les persones amb 

limitacions físiques?

El Patronat de la Muntanya va adqui-
rir una cadira Joëlette per a persones 
amb mobilitat reduïda. Aquest ens la 
va cedir a la secció de la Creu Roja de 
Montserrat. I, des d’aquest ens, el coor-
dinador de llavors, l’Hèctor García, ens 
van demanar ajuda per tal de portar-la. 
En aquell moment ens vam plantejar 
dur a terme aquesta tasca des de l’entitat 
4.000 peus, que ja estava en funciona-
ment, amb diferents seccions, i ens va 
semblar una bona iniciativa per obrir 
més la Muntanya a tothom. Això seria 
pels volts del 2018, tot i que la idea anava 
cuinant-se des de feia temps. 

Quina acollida vau trobar  

a aquesta iniciativa?

Quan 4.000 peus engega aquest pro-
jecte, es va dur a terme una presenta-
ció a la Sala Portals. Vam tenir la sort 
que a aquell acte hi va assistir l’Albert,  

ASSOCIACIÓ EXCURSIONISTA 4.000 PEUS

Correu electrònic de la secció Joëlette: joelette4000peus@gmail.com 
Informació presencial: dimecres, de 19.30 a 21.00 hores, a l’Antic Ajuntament (Pau Bertran, 25). 

VOLUNTARIS CADIRA JOËLETTE 
(ASSOCIACIÓ EXCURSIONISTA 4.000 PEUS)

un noi de Lleida que va quedar pa-
raplègic. Ell era molt muntanyenc, 
i quan va sentir que des de Collbató 
anàvem a fer una presentació de la 
cadira Joëlette, va baixar des de Lleida 
per interessar-se. Aquesta va ser la 
nostra primera sorpresa, i ell va ser 
el primer en utilitzar la nostra cadira. 
A la nostra primera sortida. 

I quin és el procés que seguiu per 

seleccionar les rutes? 

Quan sortim a fer rutes, el primer que 
fem és buscar un itinerari que s’adapti a 
l’estat físic i a les necessitats dels usuaris. 
I també busquem que als voluntaris 
ens resultin més o menys assequibles 
per al nostre nivell, perquè és clar, els 
portadors han de poder seguir el ritme i 
portar la cadira. A causa de la pandèmia, 
el grup de voluntaris va quedar tocat, 
però per sort ara anem sumant nous 
voluntaris. I el que està clar és que això 
funciona gràcies a la implicació de tots 
els i les voluntaries. 
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Entrevista

Més de vint-i-cinc anys  

sense interrupció...

Ininterrompudament, tret de l’any de la 
pandèmia. Però no vam deixar d’inter-
pretar. Aquell any no vam pujar als esce-
naris, però vam representar fragments 
d’obres, grabats amb el mòbil i penjats a 
YouTube. Encara que no podíem estar 
a sobre de l’escenari, volíem mantenir 
la connexió amb el nostre públic. I les 
plataformes digitals ens van permetre 
continuar explicant històries.

Quines activitats porteu a terme  

a Collbató?

Hem buscat avivar el teatre amb la repre-
sentació d’obres reconegudes i de talent 
actual, a més de la tradicional representa-
ció d’Els Pastorets. Col·laborem de forma 
activa amb l’Ajuntament, la Biblioteca i 
les escoles. Treballar en aquests àmbits 
ens permet arribar a més persones i fer 
del teatre una part integral de la vida 
del poble. A la Festa Major, estrenem la 
nostra obra, és potser el moment més 
especial de l’any. Però la representació 
dels Pastorets també és molt important 
per nosaltres. De fet, fa 12 anys que la 
representem. I la seva màgia és que és 
una obra que atrau a tota la família. 

Què us aporta en l’ambit personal 

pujar dalt d’un escenari?

Interpretar t’ajuda a treballar els teus 
pors, sobretot la vergonya. Quan pu-
ges a l’escenari, et tornes més obert de 
mires. El tracte amb el públic és molt 
important, tot i que també ho són els 
assajos i la complicitat amb els companys 
i companyes de funció. Si observes que 
el públic s’ho passa bé, que ho notes de 
seguida, t’estimula encara més. I arriba 
el punt en què, quan ja tens assajada i 
apresa una obra, quan tens dins teu el 
personatge i ja el domines, llavors en 

necessites un repte nou. Així és que, quan 
ja hem treballat, potser un més en una 
obra, de seguida en necessitem buscar 
una altra obra.

I en aquest repte constant, ara des 

de La Forja també s’escriuen les 

mateixes obres que interpreteu

Aquest ha estat un altre repte: crear 
obres adaptades i pensades per al nostre 
grup. Evolucionar, i en comptes d’aga-
far l’obra d’un autor i transformar-la 
segons les necessitats d’aquell moment, 
escriure’n una a la nostra mida. I a la 
mida del nostre públic. Escriure l’obra, 
i després dirigir, és una part més del joc 
del teatre: no és només interpretar, sinó 
també assajar, escriure, quan comences 
i el dia de l’estrena. Tot forma part d’un 
joc en el que ens ho passem pipa. 

Així doncs quin creieu que és el 

valor afegit a La Forja?

És meravellós veure com el teatre uneix 
a persones de diferents generacions. 
Això es veu, especialment, en el cas dels 
Pastorets. Però el que ens sorprèn més és 
veure com els joves aprenen dels majors 
i viceversa, creant una comunitat. 

Quin és el vostre repte de futur?

Doncs el nostre repte és transmetre 
aquesta passió a les futures generaci-
ons: als joves, sí, però també a la franja 
d’entre 20 i 40 anys.  Volem que els 
joves descobreixin la màgia del teatre. 
Perquè el teatre és una forma poderosa 
d’expressió i connexió que esperem que 
continuï florint a Collbató. 

ASSOCIACIÓ TEATRAL LA FORJA
Fa més de vint-i-cinc anys naixia l’Associació Teatral La Forja, amb una primera 
representació de l’obra “C’est Vrai’. La Mercé Dedeu, en Josep Maria Martín, intèrprets,  
i la Sílvia Baraldés, autora i directora són tres dels prop de centenars de components del 
grup que han consolidat a Collbató, al llarg dels anys, l’amor per la interpretació a l’escenari 
social i cultural del poble. 

Vols fer teatre a Collbató?

Contacta amb La Forja. Assagem tots els dijous, de 19:30 a 21.30 hores, al Casinet. 
Més informació al 636661705 o a teatrelaforja@gmail.com 

Imatge d’una obra de teatre representada per la companyia

Moment dels Pastorets, cita anual imprescindible de La Forja
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Entitats 

El Casal de la Gent Gran renova la seva 
junta directiva

El passat 21 de maig el Casal de la Gent Gran Sant 
Corneli va renovar la seva junta directiva en una 
concorreguda assemblea. El nou equip gestor es troba 
encapçalat per Hilario Pérez, i dóna relleu a l’equip 

que encapçalava, fins ara, en Josep Gómez. 

El Casal de la Gent Gran Sant Corneli organitza i impulsa 
diverses activitats adreçades a aquest col·lectiu, com ara acti-

vitats culturals, classes de ball i ioga, així com el ball mensual. 
En l’etapa que ara s’obre, el nou equip gestor vol potenciar 
aquesta oferta i adaptar-la a les necessitats i suggeriments de 
les seves sòcies i socis. 

Des del Consistori s’agraeix tota la feina realitzada per l’equip 
encapçalat per Josep Gómez, i s’encoratja  i desitja molta sort 
i encerts a la nova junta dirigida per l’Hilario Pérez. 

Entrenaments els divendres 
de 19.30 a 21.00 hores
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LES CÀMERES NO SÓN DE SEGURETAT 
NI DE VIGILÀNCIA
No ho diem nosaltres, va ser la resposta del govern 
municipal quan els vam preguntar sobre les càmeres que 
darrerament s’han instal·lat a alguns punts del municipi.

L’anterior govern vam iniciar un projecte per poder 
instal·lar unes càmeres de vigilància. Havíem començat a 
treballar amb Mossos d’Esquadra per valorar la idoneïtat 
dels punts on col·locar-les, les característiques que havien 

Grups Polítics

de tenir per ser compatibles amb el sistema de la policia 
catalana i fins i tot ja es disposava de model de conveni 
de col·laboració per definir el seu ús i el tractament de 
les imatges. L’únic que faltava era tenir el finançament 
disponible i teníem clar que els recursos els tindríem 
a partir del juliol amb la incorporació de romanents 
de crèdit, i per això portàvem la proposta al nostre 
programa electoral.

La llei és molt clara. Només els cossos policials (policies 
locals o Mossos d’Esquadra) poden visualitzar les imatges 
que s’obtinguin d’aquestes càmeres. Per aquest motiu 
existeix la possibilitat que, en aquells municipis on no 
es disposa de policia local, com és el cas de Collbató, on 
disposem d’un cos de vigilants locals sense competències 
policials, es pugui signar un conveni de col·laboració amb 
el Departament d’Interior per poder instal·lar les càmeres 
i que siguin gestionades pel cos de Mossos d’Esquadra. 
És també el cas del Bruc per exemple. 

Però en comptes de fer un conveni amb Mossos, que 

donaria màximes garanties de seguretat, el nou govern 
ha optat per una via alternativa. Ha decidit col·locar 
càmeres de lectura de matrícules en lloc de vigilància. 
Aquestes imatges no són tractades directament pels 
Mossos, sinó que serà la Guàrdia Municipal qui les 
gestionarà a través d’un centre de control situat a les 
seves instal·lacions. 

Creiem que és un error optar per càmeres de lectura de 
matrícules havent-hi la possibilitat d’instal·lar càmeres 
de seguretat i videovigilància a través d’un conveni amb 
el Departament d’Interior que pugui donar una cobertura 
de seguretat més eficaç i amb un cost similar o fins i tot 
inferior al que es gastaran. 

Per acabar-ho d’adobar, el finançament de l’actuació 
prové d’una part del que estava previst i destinat pel 
projecte de tancament de la pista poliesportiva Martí 
Gil, prop de 95.000€. A hores d’ara desconeixem 
com volen reconduir aquest projecte, però costa 
d’entendre que no destinin recursos a la millora de 

PRIMER ANY

Aquest més de juny ha fet 1 any que vàrem entrar a 
l’equip de govern i hem assolit alguns dels reptes que 
plantejàvem en el nostre programa, però ens en manquen 
molts per assolir. Volem compartir allò amb què el que 
anem avançant i tot el que ens manca per fer.

En Seguretat Ciutadana s’han instal·lat les càmeres de 
control i ordenació del trànsit a les entrades i sortides 
del municipi.

En Medi Ambient i medi natural s’ha treballat en el nou 
contracte de recollida selectiva de porta a porta, i s’està 
elaborant estudi d’alternatives al sistema actual que se 
sotmetrà a procés participatiu.

També s’ha treballat amb la millora de les instal·lacions 
dels ADF que s’executaran en les properes setmanes.

Ens queda molt camí per recórrer en la proposta d’im-
pulsar la transició energètica, i estem gestionant els punts 
de recàrrega de vehicles elèctrics.
En Mobilitat i Via Pública ens manca molta feina per fer.
Hem iniciat converses amb poblacions del Baix Llobregat 
Nord i Anoia per fer front comú al deficient servei de 
transport públic.
D’aquí als dies vinents es començaran d’arranjament de 
voreres i asfaltats, millorant l’accessibilitat i eliminant 
barreres arquitectòniques. Aquestes actuacions tan sols 
són l’inici i s’haurà de continuar durant els següents anys.
Hem iniciat  treballs en els parcs infantils, i renovació 
de mobiliari urbà.
Hem continuat amb el projecte d’il·luminació començat 
per l’anterior equip de govern i hi continuarem treballant 
per la seva optimització i millora.
Ens manca molta feina per fer en comeses pluvials i 
millora del desbrossament.
En Turisme hem de fer encara molta feina, tot just 
arranquem amb l’obertura de l’Oficina de Turisme al 
Molí de l’Oli, que serà al punt de partida per posar en 
marxa el nostre projecte.
Tenim molta feina per fer en l’apartat de Promoció 
Econòmica.

En Cultura destaquem els actes que s’han fet i es faran 
aprofitant l’espai dels Jardins de Can Rogent, així com 
la completa oferta d’activitats culturals.

Destacar també la Comissió de Festes que està arrancant i 
ja ha treballat, amb un grup promotor, amb la planificació 
de la propera Festa Major.

En Esports, cal destacar la implementació de mesures 
per protegir la piscina durant els mesos d’hivern, així 
com la reparació del vas de compensació i substitució 
de la coronació i altres millores en les instal·lacions.

A la Pista Martí i Gil s’ha instal·lat la xarxa per evitar 
l’entrada de coloms, mantenir-la neta i segura, i s’ha 
implantat la seva obertura fora de temporada perquè la 
gent hi pugui gaudir.

Per altra banda, mantenim la campanya pressupostos 
participatius i hem creat el Consell de Poble.

I finalment, en Administració electrònica, s’ha apro-
vat el nou reglament d’administració electrònica de 
l’Ajuntament i estem al 80% de la implantació de la 
nova pàgina web.

Queda molt per fer,... continuare treballant!

Moltes gràcies.

L’EMPENTA D’UN NOU GOVERN POSA 
COLLBATÓ EN MARXA

Ha passat ja un mica més d’un any de l’entrada 
a govern de la nostra formació política amb la 
Gemma Rodríguez al capdavant exercint d’alcal-
dessa amb el Jesus Domene i el Pedro Pedreño i la 
nostra agrupació se sent satisfeta i il·lusionada amb 
la feina i empenta que han imprès a l’ajuntament.

Posar a les persones en el centre de les nostres 
polítiques i dinamitzar el poble en els aspectes 
bàsics era una de les tasques que volíem emprendre 
si podíem governar i així ho portàvem al nostre 
programa, de manera que ja està en marxa el pla 

d’asfaltat i de neteja que s’ha d’anar desaplegant en 
els propers mesos. També aprofitar els Jardins de 
Can Rogent un patrimoni del poble que hem ini-
ciat la seva posada amb valor. Un altre dels punts 
del nostre programa era la recerca de subvencions 
que ens ajudin en posar al dia el nostre poble, i els 
membres de la nostra agrupació hem constatat 
que la Gemma és especialment incisiva i constant 
en aquesta recerca, la seva experiència adquirida 
al Consell Comarcal afegint ara l’autoritat com a 
alcaldessa ha revertit en importants ajuts en forma 
de subvencions. Fins i tot la seva insistència ha fet 
que les que no es podien executar no s’haguessin de 
retornar i poder aprofitar-les per altres necessitats 
del poble. Per això l’ajuntament està aconseguint 
fer inversions molt necessàries a la xarxa d’aigua 
i asfaltat amb el qual donem resposta a peticions 
històriques, com és la vorera de l’institut i el parc 
del carrer Parellades, o carrers com ronda Urgell a 
Can Dalmases.

Un altre aspecte creiem que important del nostre 

programa és la facilitació a les persones l’accés als 
tràmits i gestions de l’ajuntament i s’ha aconseguit 
fer-ho mitjançant l’oficina d’atenció a les persones.

També hem iniciat el Pla d’Ordenació Urbanística 
Municipal (POUM) amb un Consell Assessor 
Urbanístic Municipal que amb veïnes, veïns 
i tècnics de en la matèria ajudaran a traçar el 
Collbató urbanístic del  futur.

Altres accions que s’han dut a terme des del govern 
són el benestar animal amb un nou reglament de 
nucli zoològic, la gent gran participant en el Pla 
Estratègic, hem transformat el Casal i piscina 
municipal en refugis climàtics.

També hem desplegat la relació de llocs de treball, 
impulsat el Pla d’Igualtat i el Protocol d’Asset-
jament

No ens volem quedar en l’autocomplaença i ens 
exigim més, volem i creiem que encara hi ha 
coses que cal millorar el nostre poble. Per això 
la nostra agrupació s’obre tothom per escoltar 
propostes i necessitats.
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Bona tarda a tots i totes, atenent a multitud de 
veïns davant de la necessitat de tenir un servei 
de correus d’acord amb les necessitats que es re-
quereixen en aquesta població, de cinc mil ha-
bitants com és la nostra, i atès que pertanyem al 
Baix Llobregat , a només cinc quilòmetres Espar-
reguera, a vuit d’Abrera a deu de Martorell. Les 
poblacions del qual també són el Baix Llobregat, 
no s’entén el servei tan nefast i precari que te-

Una vegada superada una primavera molt elec-
toral, amb dues campanyes per elegir candidat a 
les eleccions del parlament català, el 12 de maig 
i l’altra el 9 de juny pel Parlament Europeu, hem 
de donar gràcies als nostres electors que ens han 
fet confiança i en la primera convocatòria ens 
van atorgar ser la força més votada a Collbató 
amb 632 vots, i en la posterior, la segona força 
més votada amb 359 vots. Per això reiterem la 
nostra gratitud a totes les persones que confien 
en el nostre grup.

Nosaltres encara treballarem per Collbató perquè 
aquesta confiança segueixi i augmenti en nombre 
de votants, tant a la nostra població com a la 
resta de Catalunya, i per això confiem en el fet 
que proper president de la Generalitat serà en 
Carles Puigdemont.

En un panorama complicat tant al nostre país com 
a la resta d’Europa i amb l’increment de l’extrema 
dreta que s’està imposant en molts països, hem de 
fer més força que mai, perquè sabem quin son els 
nostres valors i perquè coneixem el món que els 
hi volem deixar a les generacions futures, encara 
farem polítiques inclusives, justes i democràtiques. 

En el nostre poble, treballem des de l’oposició per 
tancar diferents projectes necessaris i imprescin-
dibles per a la nostra població, com el tancament 
de les pistes, l’arranjament dels solars i de zones 
enjardinades, una seguretat viària amb la col·lo-
cació de frenadors en zones de risc, perquè es 
convoquin les diferents comissions i els vilatans 
puguin participar en el Collbató del present i del 
futur, per uns espais municipals adaptats per fer 
activitats adreçades a tota la població, perquè es 
resolguin els temes de fuites i de malbaratament 
de l’aigua que és un total del 50% de l’aigua que 
circula per les canonades, per tenir uns serveis 
municipals de qualitat, un manteniment i neteja 
dels nostres carrers que sigui eficient i eficaç, per 

preservar el nostre patrimoni cultural i del nostre 
entorn, per atraure empreses que aportin valor 
afegit i millorin l’economia del municipi; sense 
oblidar el projecte del Bosc del Misser que necessita 
una especial atenció perquè sigui una realitat, 
per tenir llicències d’obres, un clavegueram que 
anul·li les foses sèptiques i uns carrers asfaltats 
on es pugui circular amb normalitat. 

Volem i necessitem que aquests temes i molts 
altres se solucionin en un termini curt, ja que 
molts d’ells fa anys que no troben trobar una 
solució. Per tot això seguirem treballant i instant 
a l’equip de govern de tots els temes que dia rere 
dia us preocupen als habitants de Collbató, el 
nostre poble.

Que passeu tots plegats un bon estiu i unes molt 
bones vacances.

 

Sílvia Baraldés Val

nim, quan a les altres poblacions abans esmenta-
des tenen un servei de lliurament diari. La nos-
tra correspondència, que és tan important per a 
nosaltres, ha de ser repartida cada dia o cada dos 
dies, no pot ser emmagatzemada i lliurar-la cada 
quinze dies, o fins i tot vint-i-un dies, és infor-
mació important que hem d’atendre, com mol-
tes vegades i estic seguríssim que ens ha passat 
a tots, que ens han repartit una carta de l’alguna 
prova mèdica i per la demora ja ens descuidem 
de la data, no podent anar a fer-la, és clar això 
no és un problema d’ara, no entenem com arros-
seguem aquesta corrença com si fóssim un país 
tercermundista, Collbató es troba al mig de l’au-

tovia A2 enganxada a grans poblacions, com he 
comentat anteriorment. No som a l’Alt Pirineu 
on el camí són de terra i fang, on hi ha neu i és 
molt difícil accedir a segons quins pobles, no és 
el nostre cas. Demano en nom dels meus veïns 
que em fan arribar les seves queixes i en el meu 
propi que es faci el possible per solucionar aquest 
greu problema que tenim i arrosseguem fa molts 
anys, en cap cas fem responsables els treballadors 
de correus, ja que jo personalment respecte al seu 
treball, tenint en compte que és una empresa es-
tatal i no depèn de la voluntat de l’Ajuntament, 
preguem a aquest feu arribar aquestes peticions 
tan necessàries a l’organisme oportú.

Grups Polítics
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